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KRAJEVNA SKUPNOST BLANCA 
Blanca 24 
8283 BLANCA 
 

ZAPISNIK 
10. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Blanca, dne 12. 12. 2024, 

ob 18.00 uri, v sejni sobi KS Blanca 
 
Prisotni člani sveta:  
Jože Budna, Dejan Gorišek, Janja Gorišek, Marjan Ločičnik, Peter Mirt, Maja Radej, Tadej 
Strojanšek, Marija Šutar.  
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS, 
Predstavniki društev na območju KS Blanca (Boštjan Povše, Vanja Špan, Nada Belinc, Mateja 
Strnad, Silva Žvar.  
 
Sejo vodi: Marjan Ločičnik, predsednik sveta KS Blanca.  
Zapisnikar: Marjetka Flisek, referentka za krajevne skupnosti v Občini Sevnica.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 10. redne seje 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Blanca. Svet KS Blanca je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi člane sveta KS Blanca ter poda predlog dnevnega reda v razpravo in 
potrditev.  
 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 10. redne seje, 
2. pregled, razprava in potrditev zapisnika 9. redne z dne 26.9.2024, 
3. potrditev zapisnika 1. dopisne seje iz dne, 23. in 24.10.2024, 
4. sprejem sklepa o odpisu inventarja v lasti Občine Sevnica in uporabi KS Blanca, 
5. sprejem sklepa o uporabi učilnice za potrebe raznih organizacij, ki delujejo na območju 

KS Blanca, 
6. seznanitev z novim načinom obračuna električne energije, 
7. pregled aktivnosti KS Blanca od 26.9.2024 do 12.12.2024, 
8. pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca, 
9. razno. 

 
SKLEP:  
Svet KS Blanca soglasno sprejme predlagani dnevni red.  
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 
 

Ad 2 
Pregled, razprava in potrditev zapisnika 9. redne z dne 26.9.2024 

 
Predsednik poda v razpravo zapisnik  9. redne seje, ki so ga člani sveta prejeli kot gradivo. 
Razprave ni. 
 
SKLEP:  
Svet KS Blanca je potrdil zapisnik  9. redne z dne 26.9.2024. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 
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Ad 3 
Potrditev zapisnika 1. dopisne seje iz dne, 23. in 24.10.2024 

 
Predsednik poda v razpravo zapisnik 1. dopisne seje, ki so ga člani sveta prejeli kot gradivo. 
Razprave ni. 
 
SKLEP:  
Svet KS Blanca je potrdil zapisnik 1. dopisne seje iz dne 24.10.2024. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7) 
Sklep je sprejet. 
 

Ad 4 
Sprejem sklepa o odpisu inventarja v lasti Občine Sevnica in uporabi KS Blanca 

 
Predsednik članom sveta predstavi stanje osnovnih sredstev, ki ji upravlja KS Blanca. Na odru 
so bile nameščene polomljene mize in stoli in omara. Inventurno skupino je imenoval župan 
občine Sevnica v sestavi Eva Andolšek, Rado Gobec, Marko Jesih, Lidija Udovč in Simon 
Ivanšek. Pri vsaki inventuri krajevne skupnosti sodeluje tudi predsednik posamezne krajevne 
skupnosti.  
 
SKLEP: 
Svet KS Blanca predlaga odpis naslednjih osnovnih sredstev, ki so evidentirane na 
naslovu KS Blanca, Blanca 24: inv.št. 031114 – miza KD Blanca, 4 kom; inv. št. 031115 
– stoli, 27 kom; inv. št. 031118 – omara KD Blanca, 2 kom. Omenjena osnovna sredstva 
so poškodovana, nekatera popolnoma uničena in neuporabna, starost teh osnovnih 
sredstev je vsaj 50 let. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 
 
V letu 2024 je KS Blanca nabavila 5 miz za potrebe Aktiva kmečkih žena Blanca in so last KS 
Blanca. Skladno z zakonodajo in sklepom sveta KS Blanca je bila ustanovljena popisna 
komisija v sestavi Marjan Ločičnik, Jože Budna in Marija Šutar, ki je podpisala inventurni list, 
ki izkazuje stanje sredstev 5 kom konferenčnih miz.  
 
SKLEP: 
Svet KS Blanca potrjuje inventurno komisijo za popis lastnih osnovnih sredstev v 
sestavi Marjan Ločičnik, Jože Budna in Marija Šutar. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 

 
Ad 5 

Sprejem sklepa o uporabi učilnice za potrebe raznih organizacij, ki delujejo na 
območju KS Blanca 

 
Predsednik uvodoma pove, da je že na prejšnji seji izpostavil aktivnosti glede prenove učilnice 
v objektu Blanca 24 in sicer obnova stropa, sten, tal, vrat s postavitvijo nove opreme. Sosednji 
prostor se preuredi v mini kuhinjo. Predsednik predlaga, da je uporaba prostora dostopna vsem 
delujočim društvom, krajevnim odborom, vaškim odborom, Osnovni šoli Blanca in veroučnemu  
programu Župnije Brestanica brez podpisovanja pogodb.  Rezervacija uporabe učilnice bi se 
izvajala preko aplikacije viber – ustanovi se skupina, sama uporaba pa bi se vršila pod 
določenimi pravili.  
Med člani sveta poteka razprava v smeri tehnične organizacije rezervacij.  
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SKLEP: 

1. Svet KS Blanca dovoljuje uporabo naslednjih prostorov v upravljanju KS 
Blanca (učilnica, prostor zraven učilnice, hodnik pred učilnico in WC). 
Prostore lahko uporabljajo društva in aktivi, ki so registrirana na 
območju KS Blanca, krajevni in vaški odbori imenovani na območju KS 
Blanca, Osnovna šola Blanca, Župnija Brestanica, na način, ki je opisan 
spodaj. 

2. Vsi, ki bi uporabljali prostore pošljejo na KS Blanca dopis, da se želijo 
vključiti v skupino »REZERVACIJA UČILNICE« v aplikaciji Viber. Poslati 
morajo gsm številko na kateri bodo imeli naloženo to aplikacijo. 

3. V tej skupini bodo redno osvežene informacije o rezervaciji učilnice. 
4. Ključ od omenjenih prostorov bo možno dobiti v Okrepčevalnici Trimček 

in ga je potrebno po končani uporabi takoj vrniti. 
5. Vsak uporabnik je dolžan za seboj počistiti prostore, ki jih je uporabljal, 

tako, da lahko že naslednjo uro prostor uporablja naslednji uporabnik. 
6. O uporabi učilnice se vodi evidenca. 
7. Uporaba omenjenih prostorov se omenjenim organizacijam donira. 
 

Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 
 

Ad6 
Seznanitev z novim načinom obračuna električne energije 

 
Predsednik članom sveta predstavi podatke porabe električne energije preko aplikacije Moj 
elektro. Predsednik meni, da je potrebno sprejeti nov način uporabe dvorane, saj zaradi 
obstoječe priključne moči ni priporočljiva uporaba dodatnih električnih uporabnikov. Med člani 
sveta poteka razprava. Jože Budna je mnenja, da je potrebno poskrbeti za zagotovitev večje 
moči odjema, saj imajo uporabniki pravico priklapljati svoje naprave (kavomat, zvočnike,…).  
Med razpravo je ugotovljeno, da bi bilo smotrno zamenjati obstoječe reflektorje z bolj varčnimi 
led reflektorji. Vsi člani sveta se strinjajo, da se postopoma zamenjajo tudi obstoječe žarnice. 
V nadaljevanju so enotni, da se zmontirajo odštevalni števci, saj je trenutno na enem 
odjemnem mestu več uporabnikov. Vsak uporabnik sam poskrbi za montažo odštevalnega 
števca.   
 
 

Ad 7 
Pregled aktivnosti KS Blanca od 26.9.2024 do 12.12.2024 

 
Predsednik članom sveta predstavi aktivnosti in realizacije v času od 26.9.2024 do 12.12.2024: 

- uredil se je plaz Čanje (Kužnar), 
- ureditev avtobusne postaja Krajna Brda, 
- tekoče vzdrževanje makadamskih cest – izvajalec mora še izvesti 
- dogajale so se aktivnosti glede strategije Občina Sevnica prijazna starejšim, 
- zamenjane so mreže na golih na igrišču z umetno travo,  
- spomladi so dogovorjene aktivnosti za vzdrževanje umetne trave na igrišču, 
- potekajo aktivnosti urejanje poslovne cona Blanca, 
-    V Sevnici je začel delovati več generacijski center; prostor ima v Mladinskem  

   Centru;  vsak torek od 16 – 17 ure v organizaciji  KŠTM, 
-    izdelane so strokovne podlage za izvedbo OPPN Blanca predlog proračuna    

   za leto 2025, 
-    v predlogu proračuna za leto 2025 je gradnja športnega igrišča pri OŠ  
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   Blanca in investicijsko vzdrževanje lokalne ceste Blanca – Poklek, 
- na računu KS Blanca bo na dan 31.12.2024 ostalo približno 5.000,00 EUR. V 

finančnem načrtu za leto 2025 je planirana nova postavka za investiranje v gasilsko 
opremo v znesku 2.000 eur, sredstva bodo izplačana po sprejemu proračuna za leto 
2025. Sredstva, ki bodo ostala na računu na dan 31.12.2024 se prenesejo na 
postavko tekočega vzdrževanja cest.  

 

 
Ad 6 

Pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca 
 
Predsednik sprašuje kako bodo potekale aktivnosti za obnovo oglasnih kozolčkov. Predlaga 
napisne tablice iz pleksi stekla, ostala konstrukcija naj ostane lesena. Izvedbo pobude za 
Čanje prevzame Dejan Gorišek.  
 
V letu 2025 bo potekala investicija ceste pri Omerzu Darku. Predsednik pričakuje sodelovanje 
članov sveta iz volilne enote Blanca.  

 
 

Ad 7 
Razno 

 
Predsednik uvodoma pozdravi vse prisotne predstavnike društev na območju KS Blanca in 
pove, da se je ravnateljica OŠ Blanca opravičila zaradi drugih obveznosti. Poudari, da je svet 
KS Blanca zelo zadovoljen z delom društev, saj društva delujejo uspešno tudi na državni ravni. 
Čestita ga. Mateji Strnad, ki je imenovana v podpredsednico JSK Sevnica. Svet KS Blanca in 
društva uspešno sodelujejo tudi z Osnovno šolo Blanca.  
 
Na začetku predstavi sklep glede uporabe učilnice v objektu Blanca 24 in problematiko glede 
električne energije. Za zamenjavo reflektorjev se predlaga, da material nabavi KS, izvedbo 
opravijo društva. Pove, da se predvideva montaža odštevalnih števcev. Poudari, da je 
potrebno bolje skrbeti za čiščenje odra. Rekvizite, ki se trenutno nahajajo v učilnici, ki se bo 
prenovila, bi se preselili v stavbo bivše pošte, kjer ima svoje prostore AKŽ Blanca.  
Društva morajo do konca januarja 2025 podati poročila o opravljenih dejavnostih, ki so vezane 
na razpis za sofinanciranje društev. Nov razpis je predviden v aprilu 2025. Razpis bo zasnovan 
tako, da bo možno pridobiti dodatne točke za aktivnosti, ki so vezane na starejšo populacijo.  
 
V nadaljevanju predsednik pove, da smo lahko vsi skupaj ponosni na delovanje GD Blanca in 
Poklek, saj imajo na državnem tekmovanju skupaj prijavljenih 5 ekip. Predlaga, da bi se 
organiziral navijaški izlet za ogled tekmovanja. 
 
Spomladi bodo gostovale klape iz Visa. Prosi, da organizacijo prevzame eno društvo. Mateja 
Strnad predlaga, da skupaj stopijo KUD Blanca in KUD Poklek. Predsednik prosi, da se enkrat 
letno organizira generalno čiščenje dvorane.  
 
Predsednik preda besedo predstavnikom društev.  
 
Nada Belinc, predstavnica KUD France Prešeren Blanca, se zahvali za zelo dobro sodelovanje 
s krajevno skupnostjo in z vsemi društvi. Ga. Nada sprašuje, če še lahko uporabljajo dosedanje 
prostore. Predsednik pove, da lahko dokler ne bo prišlo do izvedbe projekta  gradnja ceste 
mimo kulturne dvorane.  
 
Silva Žvar, predstavnica PGD Blanca, se v imenu društva zahvali za dobro sodelovanje s 
krajevno skupnostjo na vseh področjih. Pravi, do se bo z izglasovanim predlogom glede 
ureditve kuhinje v gasilskem domu lahko uredil tudi odštevalni števec in potrebna inštalacija. 
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V pripravi je načrt prenove. Ko bo načrt pripravljen, se bo obravnaval na upravnem odboru. 
Pozdravlja idejo, da se znižajo obratovalni stroški (led razsvetljava). Zavzeli se bodo za 
pridobitev sponzorjev. Ga. Žvar podpira izvajanje aktivnosti društvene dejavnosti v dvorani, saj 
je mnenja, da kraj bolj živi. Za privatne aktivnosti je prav, da se uporaba dvorane zaračunava 
in da se uporaba dvorane časovno jasno definira.  
 
Vanja Špan, predstavnica AKŽ Blanca, se svetu KS Blanca zahvali za odobritev in nabavo 
miz. V letu 2024 je AKŽ Blanca sodeloval tudi z drugimi društvi in organizacijami. Občina 
Sevnica jih je povabila k sodelovanju pri izvedbi kulturnega praznika. Sodelovale so na 
dogodku Srečanje kmetic s peko potic. Udeležile so se dogodka Košnja na Lisci. Sodelovale 
so tudi v KS Boštanj in sicer s Turističnem društvom Boštanj na Mišjakovem večeru. Izvedle 
so pogostitev na osrednji prireditvi praznika KS Blanca. Pogostitev so izvedle ob otvoritvi 
spominske plošče Alojza Lenčka. V sklopu Grajskega poletja so pripravile pogostitev na 
koncertu Vivere. Izvedle so pogostitev na literarnem večeru KUD France Prešeren Blanca in 
na koncertu Ljudskih pevk. Odzvale so se tudi na povabilo OŠ Blanca, kjer so pekle pice. 
Gostile bodo tudi Božični koncert. Obljubljajo aktivnosti tudi v prihodnosti.  
 
Tadej Strojanšek, predstavnik PGD Poklek, opraviči predsednika PGD Poklek, se v imenu 
društva zahvaljuje za sprejet sklep donacije za nabavo cisterne. Sodelovanje je bilo korektno.  
 
Mateja Strnad, predstavnica KUD Poklek, se zahvali za sodelovanje. Radi se odzovejo na 
povabila. Pove, da imajo zelo aktivno gledališko sekcijo, vsi ostali so aktivni v ozadju in so 
člani brez katerih društvo ne more delovati. Društvo šteje 44 članov.  
 
Predsednik prisotne seznani, da je odprt razpis Zveze kulturnih društev za podelitev priznanj. 
KUD Poklek bo podal predlog za Jureta Klenovška.  
 
Boštjan Povše, predstavnik KD Blanški vinogradniki, se zahvali KS za dosedanje sodelovanje. 
V letu 2025 bodo praznovali 25 obletnico delovanja, ki jo bodo obeležili v mesecu juliju s 
koncertom.  
 
Jože Budna opozori prisotne, naj prireditve pravočasno prijavljajo na Policijski postaji Sevnica 
in Upravni enoti, in sicer je 5 dni rok prijave na policiji in 10 dni na Upravni enoti pred datumom 
dogodka.  
 
Seja se zaključi ob 19.40 uri.  
 
Št. 031-00032/2022 
Blanca, 12. 12. 2024  
        
 
Zapisala:            Marjan Ločičnik 
Marjetka Flisek           Predsednik sveta KS Blanca 


